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Abstract (en)
The present invention relates to a handrail (1) intended to be disposed along at least one wall of a room and comprising a straight portion (5a, 5b,
5c) fixed to the wall (2) by means of brackets (4) and covered by means of a thin plate (10) on its front face (9). The straight portion (5) is made
from a single extruded section (11) shaped in order that the said thin plate (10) can be fixed to its front face (9) by snap-fastening means (21a, 21b)
provided along the longitudinal edges (20a, 20b) of the said thin plate (10). <IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention concerne une main courante (1) destinée à être disposée le long d'au moins un mur d'une pièce et comportant une partie
rectiligne (5a, 5b, 5c) fixée au mur (2) par des consoles (4) et recouverte par une plaque mince (10) sur sa face avant (9). La partie rectiligne (5)
est réalisée à partir d'un seul profilé (11) mis en forme pour que ladite plaque mince (10) puisse être fixée sur sa face avant (9) par des moyens
d'encliquetage (21a, 21b) prévus le long des bords longitudinaux (20a, 20b) de ladite plaque mince (10). <IMAGE>
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